Chongqing Events Calendar

Submission Guidelines

Amended Nov 27, 2025

Chongqing Local Events Calendar Policy

- Events must be held in Chongging or greater Chongging area.
- Events must be open to the public and of interest to international visitors and taking place for a limited time.

Calendar does NOT accept:

- Political rallies
- Religious/worship services
- Sales or Promotion including Pop-ups and Activations; whose primary purpose is to sell or promote products or services
- Happy hours
- Recruitment events (job postings, call for talent or exhibit artists)
- B2B events (Private Corporate Events and Conferences)
- Is the same as the regular business offering or a regularly occurring event

Recommendations

- Please check to see if your event is already on our calendar before sending.
- We recommend submitting your event listing at least 5 weeks before the event's start date for optimal promotion.
- Include a description of your event and what audiences can expect.
- Include a link to your website/event page where audiences can find more information or to purchase a ticket.
- Include a high-resolution photo, preferred image size is 1200px wide and 500px tall, that is less than 2 MB.
- Please ensure you include any accessibility information to make the event more meaningful for people of all abilities.

重庆活动日历

提交指南

2025年11月27日修订

重庆地方活动日程政策

- 活动必须在重庆或大重庆地区举行。
- 活动必须对公众开放,对国际游客感兴趣,且仅限时举行。

日历不接受:

- 政治集会
- 宗教/礼拜仪式
- 销售或促销,包括快闪店和品牌推广;其主要目的是销售或推广产品或服务
- 折扣活动
- 招聘活动(招聘信息、招聘人才或艺术家展览)
- B2B 活动(私人企业活动和会议)
- 是否与常规的商业活动或定期举办的活动相同

建议

- 发送前请确认您的活动是否已在我们的日历中。
- 我们建议在活动开始前至少5周提交活动列表,以获得最佳推广效果。
- 包括对活动的描述以及观众可以期待的内容。
- 请附上您的网站/活动页面链接. 观众可以在那里了解更多信息或购买门票。
- 包含一张高分辨率照片,首选图片尺寸为宽 1200px,高 500px,也就是小于 2MB。
- 请务必包含任何无障碍信息,使活动对所有能力的人士更具意义。